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Op 16 maart '1972 werd de bestemming
van de weilanden in de Kevefdfjksohe
en Overscheonsche Polder tot Vrij
Vogelreservaat een feit. Eén van

onze leden nam de bewaking van dit

gebied op zich en heeft er inventa-

risaties verricht. Gegevens hier-

over werden nog niet gepubliceerd.
In het voorjaar werden door een

vijftiental leden de Gooise heide-

velden geïnventariseerd. Enkele le-

den, die aanvankelijk hadden toege-
zegd hieraan ook te zullen medewer-

ken, bleken om een of andere reden

dit te hebben nagelaten, wat uiter-
aard veroorzaakte dat het gehele
onderzoek dreigde te mislukken.

Dankzij extra inspanning van enige
toch al overbezette leden kon dit

project tot een goéd einde worden

gebracht. Een uitvoerig rapport met

conclusies en aanbevelingen zal ter

kennis van verschillende belangheb-

bende instanties worden gebracht.

In september en oktober worden op

een kleiner aantal posten dan in

1971 weer tellingen van de herfst-

trek gehouden,. Door tijdgebrek van

de secretaris moesten de in 1971

verzamelde gegevens door anderen

worden uitgewerkt, zodat deze pas

in De Korhaan van november 1972 e.v.

konden worden gepubliceers. Ge-

tracht zal worden de gegevens over

1972 onmiddellijk te laten volgen

op de eerste serie.

M.i.v. 11 november 1972 werden door

negen leden veertiendaagse tellin-

gen gehouden in de Eempolders met

de bedoeling te kunnen voldoen aan

vragen over actuele gegevens in dit

gebied, die worden gesteld door de

in oktober 1972 opgerichte Werk-

groep Eempolders»
Zowel in het voor- als in het na-

jaar werden enkele bijeenkomsten

van medewerkers aan de tellingen

georganiseerd, waarin uiteenzet-

tingen werden gegeven over de me-

thodiek van de inventarisaties en

de tellingen, een taakverdeling
werd vastgesteld en ervaringen wer-

den uitgewisseld.
Een kleine groep actieve leden kwam

in oktober bijeen ter bespreking
van het doel van de subgroep, de

middelen om dit te bereiken en de

interne organisatie.
Als één van bovenbedoelde middelen

werd aanvaard het organiseren van

speciale avifauna-excursies met de

bedoeling de zelfwerkzaamheid van

de leden m.b.t. de kennis van de

soorten en het verrichten van in-

ventarisaties en tellingen te be-

vorderen, Deze excursies zijn na-

dien regelmatig gehouden. De deel-

name blijft helaas over het alge-
meen beperkt tot een kleine groep
van veelal dezelfde leden. Juist

voor de minder ervaren vogelaars,
waartoe wij toch het overgrote

De subgroep Avifauna ontplooide in

1972 tal van activiteiten. Op 15 en

16 januari werd als proef een wa-

terhoentelling in het Gooi gehouden

met de bedoeling gegevens te ver-

krijgen omtrent het voorkomen van

het Waterhoen in de wintermaanden

en tegelijkertijd een gelegenheid
te scheppen, waardoor ieder lid van

de Vogelwerkgroep actief zou kunnen

deelnemen aan het werk van de sub-

groep. Het resultaat van dit onder-

zoek (gepubliceerd in De Korhaan

van maart 1972) en het enthousiasme

van de deelnemers waren aanleiding
te besluiten deze telling nog enke-

le jaren te herhalen.

Op 13 februari 1972 werd een roof-

vogeltelling gehouden in Oostelijk

en Zuidelijk Flevoland en in de

polders langs de randmeren tussen

Muiden en Kampen. Ook deze telling

was een groot succes. Het verslag
is eveneens in De Korhaan van maart

1972 opgenomen.
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deel van onze leden moeten rekenen,

is het deelnemen aan deze excursies

dé manier om hun veldkennis op te

vijzelen.

Voor het verstrekken van waame-

mingskaartjes wordt vanaf 1973 een

andere regeling getroffen. Alleen

zij, die hun kaarten geregeld in-

leveren, zullen in het bezit van

nieuwe worden gesteld.

Wat do plannen voor 1973 betreft,
zij vermeld dat besloten is in ja-
nuari en februari weer een water-

hoen- resp. roofvogeltelling te

houden, In het voorjaar zullen

weer vele gebied.en in het Gooi op

broedvogels worden geïnventari-
seerd, vooral in het deel ton noor-

den van de lijn Bussum-Baam, omdat

daarover het minste bekend is, Be

tellingen in de Eempolders zullen

worden voortgezet, terwijl het

eveneens weer in de bedoeling ligt
in het najaar trektellingen te

houden.

Rest nog te vermelden het niet on-

belangrijke feit van het vertrek

uit de subgroep van de heer C.M.

Steen, die door tijdgebrek gedwon-

gen was zijn functie als secretaris

die hij zo lang heeft uitgeoefend,
neer te leggen. Wij danken hem voor

het werk dat hij gedurende een

reeks van jarcn heeft verricht. Zijn
taak werd inmiddels overgenonen
door de heer P.van der Poel.

D.A,Jonkers,

_P«_v^d.Poei t voorlopig secretaris.
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